
Protokoll 4/20 Greverud menighetsråd 

18.8.2020 kl. 19.00 i Greverud kirkestue 

Tilstede: Berit Magnus, Jan Steinar Kvilesjø, Hans-Jacob Samuelsen, Stein Erik Berget, Siv Thompson, Gro 

Næss Magnus, Guro Wetrhus Stordahl, Leikny Gulsett Ødegård og Anders Johansen. 

Forfall: Helen Heamo 

Sekretær: Marianne V. Kolve Henriksen 

 

Sak 26/20 Godkjenne innkalling og dagsorden 

Vedtak: Godkjent 

Sak 27/20 Godkjenning av referat fra 2.6.20 

Vedtak: Godkjent 

Sak 28/20 Strategi, område Diakoni 

Vibeke Bergsjø Aas starter i stilling som kapellan i Greverud fra 01.10.20. 

Vibeke deltar på møtet i kveld og forteller om tidligere erfaringer og forteller om hva hun 

ønsker å jobbe med fremover med i Greverud.  

Vibeke har vært prest siden 1999 og er oppvokst i Greverud og har tilbrakt mye av 

oppveksten i Greverud kirke. Har jobbet som familieterapeut og ungdomsveileder og jobber 

nå som prest i Grorud. Har nå flyttet til Greverud. I forhold til diakoniarbeid har hun mye 

erfaring med fattigdom og utenforskap. Mener diakonien er kirkens hjerteslag. Bruker i 

tillegg mye tid på sykehjem i Grorud. Viktig å ta vare på mennesker i alle stadier av livet. 

Gleder seg til å starte i jobben her i Greverud.  

 

Medarbeidere i diakoniarbeidet deltok under behandling av denne saken, deriblant Gro Næss 

Magnus og Torunn Fatland som begge sitter i diakoniutvalget i Greverud sammen med 

Steinunn Egeland. Forsøker å rekruttere ett til medlem til diakoniutvalget, ønskelig med et 

mannlig medlem.  

 



Utgangspunkt for drøftingen er det som står under diakoni i utkast til strategisk arbeidsplan, 

se under.

 

Utdrag fra plenumsdiskusjon: 

Torunn: Ønsker å få tak i de som ikke kommer så ofte til kirken, eksempelvis de som kommer 

på konsert, og ikke ennå har funnet sin nisje. Har kirka noe å tilby dem? For eksempel tilby 

Temamøte uten teologisk innhold, lik den som ble holdt i jubileumsuken om ungdommer og 

prestasjon. Hadde en bokgruppe eller annen diskusjonsgruppe vært et godt tilbud?  



Gro: Kan vi inviterer til feiring av julekveld noen ganger? Ta tid til å se menneskene som 

kommer til kirka, særlig nye. Viktig å skille mellom det kontinuerlige arbeidet og det 

punktuelle. 

Siv: Hva trenger folk i Greverud? På Alle helgen med åpen kirke er et nasjonalt tiltak og 

enkelt å henge seg på. Da kan vi dele ut lys i nærmiljøet til kirka med en enkel bønn på lyset. 

Nå som vi ikke kan reise til utlandet i høstferien, kan vi arrangere «Sjømannskirke» her i 

Greverud kirke, med servering av vafler og indikere at vi har ferie i nærområdet. 

Berit: Vi bør bruke torget mer for å synliggjøre oss og kirka. Eksempelvis med stand på 

torget.   

Leikny: Vi bør ha enkle og gjennomførbare tiltak slik at vi er sikre på å ha nok ressurser. 

Vedtak: AU og diakoniutvalget har et møte sammen for å diskutere aktuelle tiltak. Kommer 

tilbake med avgjørelser til neste menighetsrådsmøte 6. oktober. 

 

Sak 29/20 Regnskapsrapport per juli 2020 

Tas opp ved neste menighetsrådsmøte da regnskapet ikke var ajourført. 

 

Sak 30/20 Offertildeling høsten 2020 

Forslag til offertildeling er vedlagt. Diskusjon hvorvidt julaftens offer skal deles mellom 

Kirkens Nødhjelp og et av kirkens misjonsprosjekter, eks. Himalpartner, lik det som er blitt 

gjort de senere årene i Sofiemyr kirke. 

Vedtak: Ønskelig å gi offer til en organisasjon med kirkelig profil som holder til og eller 

bidrar i Beirut. Marianne undersøker dette til neste møte. I tillegg deles julaftens offer mellom 

Kirkens Nødhjelp og et av kirkens misjonsprosjekter (Himalpartner eller NMS). 

 

Sak 31/20 Orienteringssaker 

a) Årsmøtet 19. april ble utsatt. Nytt årsmøte blir etter gudstjenesten 20. september. 

b) Hallovenn arrangement? Forslag videresendes fra AU til Barneutvalget.  

Saken ble nedstemt på møtet og lagt på is til eventuelt neste år. Kanskje kan dette være 

noe for ungdommer, men type halloween fest. 

c) Representant fra de frivillige medarbeiderne til Trosopplæringsrådet? Ingen nye 

representanter. Letingen fortsetter. 

d) Orientering fra konferanse for valgte ledere, Fredrikstad mars 2020 ved Hans-Jacob. 

Se vedlegg. 



e) Statusoppdatering fra de forskjellige arbeidsgruppene og utvalgene i menighetsrådet; - 

kommunikasjons utvalget v/Siv: Starter snart opp igjen etter sommeren. Er nå laget en 

share point side for menighetsrådet.  

- Ungdomsutvalget – gjennomføring av konfirmantleir var en stor suksess. 

- Gudstjenesteutvalget: Er ikke kommet i gang med planlegging av vårens 

gudstjenester, men veldig fornøyd med høstens gudstjenester. 

- Barneutvalget v/Guro: Starter opp med Superonsdag i neste uke. Forsøker å 

komme på gode idéer på møtene og ikke nedlesse Maya med ekstraoppgaver. 

- Fellesrådet: Har fått inn 8 søkere til kirkevergestillingen. Skal inn i 

intervjuprosessen nå. 

- Voksenutvalget v/Anders: Program er laget og ser veldig bra ut. 

- Musikk v/Leikny og Guro: 55 påmeldte til Engangskoret. Veldig gledelig, men 

vanskelig for tilrettelegging i forhold til smittevern.  

 

Sak 32/20 Eventuelt 

Jan Steinar: Greverud menighetsråd ble invitert av Nordre Follo Kirkelig Fellesråd til møte 

sammen med de andre menighetene i Fellesområdet for å diskutere hvorvidt det er ønskelig 

med fordeling av midlene fra utleie av kirkenes lokaler, eller opprettholde dagens ordning 

hvor fellesrådet mottar alle midler. Ingen fra Greverud menighet hadde anledning til å stille 

opp på møtet. Fellesrådet har vedtatt at dagens ordning opprettholdes. Greverud menighetsråd 

mener saken ikke er ferdig drøftet. 

Vedtak: Stein Erik Berget videreformidler til Nordre Follo Kirkelig Fellesråd at Greverud 

menighetsråd ønsker å få drøftet saken.  

 

 

Møtedatoer våren 2021, inkl.  heldagsmøte.  

Møtedato Åpning Servering 

18.8.20 Hans-Jacob Guro 

06.10.20 Siv  Jan-Steinar 

01.12.20 Gro Helen 

12.01.21 Stein Erik Leikny 

13.03.21 

(heldagsmøte) 

Anders Marianne 

20.04.21 Guro Berit 

01.06.21 Jan-Steinar Hans-Jacob 

 

 

Neste menighetsrådsmøte er 6. oktober kl.19.00 i Greverud kirkestue. 


